



Euro 25.2 million for INTAS actions in 2003

On 7 March 2003, INTAS officially launched its **Open Call 2003** with an indicative budget of Euro 18.2 million and its four **Collaborative Calls 2003**, each with an indicative budget of Euro 1 million:

- ✓ **INTAS OPEN Call 2003:** INTAS welcomes proposals for research projects and networks related to all scientific fields, both fundamental and applied research.
- ✓ **INTAS – Belarus Call 2003:** INTAS welcomes proposals in all areas of science, both fundamental and applied research.
- ✓ **INTAS – ¹CERN Call 2003:** INTAS welcomes proposals related to the physics and engineering of the Large Hadron Collider at CERN.
- ✓ **INTAS – ²CNES Call 2003:** INTAS welcomes proposals in the field of spacecraft research and technology.
- ✓ **INTAS – ³GSI Call 2003:** INTAS welcomes proposals related to the development of accelerators or experiments for the new International Accelerator Facility for Beams of Ions and Antiprotons at GSI, Darmstadt, Germany.

In all cases, the deadline for submission is **13 June 2003, 13H00 Brussels time**.

INTAS also launched its call for **Young NIS Scientist Fellowships** (Euro 2.5 million) and its call for **Innovation Grants 2003** (Euro 500,000) on 7 March 2003, each with a deadline for submission of **11 July 2003, 13H00 Brussels time**.

PROJECT FUNDING BY INTAS IS SUBJECT TO THE AVAILABILITY OF APPROPRIATIONS BY THE EUROPEAN COMMUNITIES' FRAMEWORK PROGRAMME
--

An information package consisting of the General Rules and a Technical Guide on the electronic submission for each of the actions can be obtained via:

Internet address: <http://www.intas.be>, section "Funding Opportunities"
If you experience problems in downloading the information package please contact the
INTAS Secretariat at: infopack@intas.be.

As INTAS expects a high number of proposals, the Association also welcomes applications from scientific experts who wish to contribute to the INTAS system of peer review of the submitted proposals. If you are interested to act as an evaluator, please visit our web site on www.intas.be under the section "Evaluators".

For more information about INTAS, please contact the Public Relations Team at info@intas.be or by fax: +32-2-549 01 56, or check our web site at <http://www.intas.be>.

You may also contact INTAS information Desk in Armenia at Bioecommed NGO. Address: 7 Hasratyan St, 375014, Yerevan, RA; tel/fax: 3741 282061; E-mail: bioecom@mb.sci.am; <http://www.bioecommed.am>.

Notes. All correspondence with and all submissions of proposals to INTAS must be made in English.

¹ The European Organisation for Nuclear Research; Switzerland, Geneva; <http://public.web.cern.ch>

² Centre National d' Etudes Spatiales (The French Space Agency); Toulouse, France; <http://www.CNES.fr>

³ Gesellschaft für Schwerionenforschung (Heavy Ion Research Center); Darmstadt, Germany; <http://www.GSI.de>

2003թ. ԻՆՏԱՍ-ի գործունեության համար հատկացված է 25.2 միլիոն Եվրո

2003թ. մարտի 7-ին ԻՆՏԱՍ-ը պաշտոնապես հայտարարեց իր 2003թ. մրցույթների մեկնարկը. «Բաց Մրցույթ» (ընդհանուր բյուջեն կազմում է 18.2 միլիոն Եվրո) և չորս «Համատեղ Մրցույթներ» (յուրաքանչյուրի բյուջեն կազմում է 1 միլիոն Եվրո).

- ✓ ԻՆՏԱՍ-ի 2003թ. Բաց Մրցույթ. ԻՆՏԱՍ-ը ողջունում է գիտական նախագծերի և ցանցերի շրջանակներում առաջարկներ՝ բոլոր գիտական ուղղություններով, հիմնարար և կիրառական ուղղվածությամբ:
- ✓ ԻՆՏԱՍ-ի և Բելառուսի 2003թ. Համատեղ Մրցույթ. ԻՆՏԱՍ-ը ողջունում է առաջարկներ բոլոր գիտական ուղղություններով՝ հիմնարար և կիրառական ուղղվածությամբ:
- ✓ ԻՆՏԱՍ-ի և CERN-ի 2003թ. Համատեղ Մրցույթ. ԻՆՏԱՍ-ը ողջունում է առաջարկներ ֆիզիկա-տեխնիկական գիտությունների ոլորտում, որոնք վերաբերում են Մեծ Անդրոնային Կոլայդերին՝ Եվրոպական միջուկային հետազոտությունների կազմակերպության (CERN, Ժնև, Շվեյցարիա, <http://public.web.cern.ch>) արագացուցիչին:
- ✓ ԻՆՏԱՍ-ի և CNES-ի 2003թ. Համատեղ Մրցույթ. ԻՆՏԱՍ-ը ողջունում է գիտահետազոտական և տեխնոլոգիական ուղղվածություն ունեցող առաջարկներ օդազնաց տիեզերական նավերի վերաբերյալ: Մրցույթն անցկացվում է Ֆրանսիայի Կոսմիկական հետազոտությունների ազգային կենտրոնի հետ համատեղ (CNES, Տուլուզ, <http://www.CNES.fr>):
- ✓ ԻՆՏԱՍ-ի և CNES-ի 2003թ. Համատեղ Մրցույթ. ԻՆՏԱՍ-ը ողջունում է այն առաջարկները, որոնք վերաբերում են արագացուցիչների կատարելագործմանը կամ փորձարարական աշխատանքներին՝ Ծանր իոնների գիտահետազոտական կենտրոնի (GSI, Դարմշտադ, Գերմանիա, <http://www.GSI.de>) նոր «Արագացված իոնների և հակապրոտոնների փնջերի արագացուցչային համալիրում»:

Առաջարկների ներկայացման վերջին ժամկետն է հունիսի 13, 2003թ., 13:00 Բրյուսելի ժամանակով:

2003թ. մարտի 7-ին ԻՆՏԱՍ-ը նաև հայտարարեց իր Դրամաշնորհներ Նոր Անկախ Պետությունների երիտասարդ գիտնականների համար (2.5 միլիոն Եվրո) և Ինովացիոն Դրամաշնորհներ (500 000 Եվրո) մրցույթները: Երկուսի դեպքում էլ առաջարկների ներկայացման վերջին ժամկետն է հունիսի 11, 2003թ., 13:00 Բրյուսելի ժամանակով:

**ԻՆՏԱՍ-ը ֆինանսավորում է նախագծեր Եվրոպական Միության
Շրջանակային Ծրագրի դրամական միջոցներից**

«Ընդհանուր դրույթներից» և «Առաջարկների էլեկտրոնային ներկայացման տեխնիկական ձեռնարկից» բաղկացած տեղեկատվական փաթեթը յուրաքանչյուր մրցույթի վերաբերյալ կարելի է կորզել ԻՆՏԱՍ-ի Ինտերնետային էջից՝ հետևյալ հասցեով. <http://www.intas.be>, "Funding Opportunities" բաժինը:

Դժվարությունների դեպքում դիմեք ԻՆՏԱՍ-ի քարտուղարություն՝ infopack@intas.be հասցեյով:

Քանի որ սպասվում են մեծ քանակությամբ առաջարկներ, ԻՆՏԱՍ-ը հրավիրում է գիտնականներին՝ մասնակցելու վերջիններիս փորձաքննմանը: Ցանկացողներին խնդրում ենք այցելել մեր Ինտերնետային էջը www.intas.be հասցեով, "Evaluators" բաժինը:

ԻՆՏԱՍ-ի մասին մանրամասն տեղեկություններ ստանալու նպատակով Դուք կարող եք դիմել մեր Հասարակության հետ կապերի խմբին էլեկտրոնային փոստի՝ info@intas.be, կամ ֆաքսի՝ +32-2-549 01 56 միջոցով կամ այցելել մեր Ինտերնետային էջը՝ <http://www.intas.be>:

Դուք կարող եք դիմել նաև Հայաստանում ԻՆՏԱՍ-ի տեղեկատվական և խորհրդատվական գրասենյակ:

Հասցեն. ՀՀ, ք. Երևան, Հասրաթյան փ., 7, Բիոէկոմոդ ՀԿ; հեռ/ֆաքս. 3741 282061; էլ. փոստ. bioecom@mb.sci.am; <http://www.bioecomed.am>:

ԻՆՏԱՍ-ի հետ նամակագրությունը և ԻՆՏԱՍ ներկայացվող բոլոր առաջարկները կազմվում են անգլերենով:

Անգլերենից տվյալ տեքստի թարգմանությունը կատարվել է Բիոէկոմոդ ՀԿ կողմից:



На деятельность ИНТАС в 2003г. выделено 25.2 миллионов Евро

7 марта 2003г. ИНТАС официально объявил о начале своих конкурсов на 2003г.: "Открытом Конкурсе" (общий бюджет 18.2 миллионов Евро) и четырех "Совместных конкурсах" (бюджет каждого из них составляет 1 миллион Евро).

✓ **Открытый Конкурс ИНТАС 2003:** ИНТАС приветствует предложения в рамках научных проектов и сетей по фундаментальным и прикладным аспектам всех научных дисциплин.

✓ **Совместный конкурс ИНТАС-Беларусь 2003:** ИНТАС приветствует предложения по фундаментальным и прикладным аспектам всех научных дисциплин.

✓ **Совместный конкурс ИНТАС-CERN 2003:** ИНТАС приветствует предложения в области физико-технических наук, относящиеся к Большому Андронному Коллайдеру - ускорителю частиц в Европейской организации по ядерным исследованиям (CERN; Женева, Швейцария; <http://public.web.cern.ch>).

✓ **Совместный конкурс INTAS-CNES 2003:** ИНТАС приветствует предложения, имеющие научно-исследовательскую и технологическую направленность, в области космических кораблей. Конкурс проводится совместно с Национальным центром космических исследований Франции (CNES; Тулуза; <http://www.CNES.fr>).

✓ **Совместный конкурс INTAS-GSI 2003:** ИНТАС приветствует предложения, относящиеся к усовершенствованию ускорителей, либо проведению экспериментальных работ в рамках нового "Ускорительного комплекса для получения пучков ускоренных ионов и антипротонов" в Научно-исследовательском центре тяжелых ионов (GSI; Дармштад, Германия; <http://www.GSI.de>).

Конечный срок подачи заявок для всех конкурсов: 13 июня 2003г. в 13:00 по брюссельскому времени.

7 марта 2003г. ИНТАС также объявил о начале своих конкурсов - Стипендии для молодых ученых ННГ (2.5 миллионов Евро) и Инновационные гранты (500 000 Евро). Конечный срок подачи заявок по каждому конкурсу: 11 июля 2003г. в 13:00 по брюссельскому времени.

**ИНТАС финансирует проекты на ассигнования Рамочной
Программы Европейского Сообщества**

Информационный пакет, состоящий из "Общих положений" и "Технического руководства по электронной подаче предложений", по каждому из конкурсов можно загрузить из Интернетовского сайта ИНТАС по адресу: <http://www.intas.be>, раздел "Funding Opportunities".

Если у Вас возникнут проблемы с загрузкой, обращайтесь в Секретариат ИНТАС по адресу: infopack@intas.be.

Поскольку ожидается поступление большого количества предложений, ИНТАС приглашает ученых принять участие в экспертной оценке последних. Желающих просим посетить наш сайт в Интернете по адресу: www.intas.be, секция "Evaluators".

В целях получения подробной информации об ИНТАС вы можете обратиться в наш отдел по связям с общественностью по электронной почте: info@intas.be или факсу: +32-2-549 01 56, либо посетить наш веб-сайт: <http://www.intas.be>.

Вы также можете обратиться в Информационную службу ИНТАС в Армении.

Адрес: РА, г. Ереван, ул. Асратяна, 7, ОО Биозкомед; тел/факс: 3741 282061; эл. почта: bioecom@mb.sci.am; <http://www.bioecomed.am>.

Примечание. Вся корреспонденция с ИНТАС и предложения по конкурсам, представляемые в ИНТАС, должны быть составлены на английском языке.

Настоящий текст переведен с английского персоналом ОО Биозкомед.